
     

Mondelinge vragen – Stand van zaken landgoed Rhijnauwen 
 
J. Zwinkels (CDA)  
 
Afgelopen dinsdag heb ik een bezoek gebracht aan landgoed Rhijnauwen. Ik heb daar gesproken met 
een betrokken bewoner en een boer die grond pacht van de gemeente Utrecht op het landgoed. Het 
werd mij duidelijk dat er veel ontwikkelingen zijn op het landgoed, waarbij het behoud van rust, 
natuurwaarden en kleinschalig agrarisch ondernemen onder druk komt te staan door de 
toenemende recreatie in het gebied en de benodigde voorzieningen die dat met zich meebrengt, 
waaronder parkeerplaatsen, meer voetpaden en nieuwe bruggen. We zijn blij dat de gemeente 
vooruitgang heeft geboekt in haar kennis van en contact in het gebied en hebben op dit moment nog 
enkele vragen: 
 
1. Heeft de gemeente inzicht van de beheerkosten die gepaard gaan met de nieuwe 

ontwikkelingen? Zo ja, kan zij de gemeenteraad informeren over de wijze waarop zij deze kosten 
wil dekken? 

2. Hoe staat het met de voortgang van de herinrichting van de parkeerplaats en het plein bij de 
StayOkay? Van de betrokken bewoner begrepen wij dat er een sterke behoefte is aan een veilige 
laad- en losplaats die de doorgang niet belemmert. Komt deze er? Zo nee, waarom niet? 

3. Wanneer gaat de inventarisatie van de pachtgronden starten, onder begeleiding van het gekozen 
onafhankelijke onderzoeksbureau? Hoe ziet dat vervolgtraject eruit, wat is het tijdspad?  

 
 
 
 


